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Pan Jarosław Kielar

Burmistrz Kluczborka
Za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Kluczborku

INTERPELACJA

w sprawie wyników Kluczborskiego Budżetu Obywatelskiego edycja 2025

Szanowny Panie Burmistrzu,
Poznaliśmy zwycięskie projekty tegorocznej edycji Kluczborskiego Budżetu Obywatelskiego:

1. Zielona Oaza na Naszym Osiedlu w Kluczborku - 1462 głosy
2. Bezpieczna Kraina Zabawy w Parku Jordanowskim-Równe Szansę, Wspólna Frajda-738

głosów
3. Hip-Hop KLU Festiwal - 496 głosów

Poniżej przedstawiam wybrane propozycje mieszkańców, które nie znalazły się wśród zwycięskich, ale
zdobyły znaczące poparcie i - co ważne - odpowiadaję na konkretne potrzeby lokalnych społeczności:

Cafe Coolturka -619 głosów
Utwardzenie cięgu komunikacyjnego między ul. Wolności a ul. Jagiellońską - 522 głosy
Samoobsługowe stacje naprawy rowerów w Gminie Kluczbork-400 głosów
Bezpieczne przejście do Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 - 344 głosy
Utworzenie miejsc parkingowych przy ul. Cybisa - 325 głosów
Boisko do koszykówki 3x3 na os. Kluczbork Południe - 262 głosy
Park kieszonkowy przy ul. Kilińskiego - 47 głosów

•

•

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytania:

1. Czy planowana jest realizacja któregokolwiek z wymienionych projektów, mimo że nie zwyciężyły
w głosowaniu? Czy Urzęd Mliasta rozważa uwzględnienie zadań o wysokim poparciu społecznym
-zwłaszcza w rejonie południowej części Kluczborka, gdzie potrzeby inwestycyjne są
sygnalizowane przez mieszkańców?

2. Czy rozważane jest wdrożenie mechanizmu wsparcia dla projektów niezakwalifikowanych, ale
wysoko ocenionych - np. poprzez ujęcie ich w budżecie gminy lub przekazanie do realizacji przez
jednostki pomocnicze?

Z poważaniem,
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